
2014D19666 Lijst van vragen 

Nr. Vraag 
1 Heeft u volgend jaar voldoende zicht op het effect van het niet 

naleven van de beveiligingsnormen bij DigiD door gebruikmakende 
overheidsinstellingen? 

2 Heeft u volgend jaar alle overheidsinstellingen die DigiD gebruiken 
voor processen waarvoor een hoger betrouwbaarheidsniveau 
noodzakelijk is, gewezen op die discrepantie en waar nodig acties 
in gang gezet de betrouwbaarheid te waarborgen? 

3 Heeft u volgend jaar volledig zicht op de kwaliteit van de 
GBA-gegevens? 

4 Komt er dit jaar een uitwerking van het kwaliteitsniveau dat 
gemeenten moeten leveren bij het controleren van gegevens tot 
stand? 

5 Op welke wijze worden overheidsinstellingen die gebruik maken 
van GBA en de gemeenten gewezen op de wettelijke terugmeld-
plicht? 

6 Hoe beoordeelt u de opmerking van de Algemene Rekenkamer dat 
van de 788 miljoen euro beoogde besparing van het programma 
Compacte Rijksdienst en de Hervormingsagenda Rijksdienst 177 
miljoen euro niet gerealiseerd wordt en 321 miljoen euro onzeker 
is? 

7 Kunt u toelichten waarom bij de masterplannen nog niet wordt 
gewerkt met scenario’s waarin omgevingsfactoren zijn betrokken? 

8 Hoe wordt ervoor zorg gedragen dat de informatievoorziening over 
de decentralisaties op een slimme en slanke manier wordt ingericht 
gebruikmakende van moderne techniek? 

9 Is het war dat de webomgevingen van organisaties, die Digid 
gebruiken, onvoldoende beveiligd zijn? Wat voor risico’s heeft dit 
voor de integriteit van Digid? 

10 Welk gevolg zal gegeven worden als organisaties blijvend niet 
voldoen aan de normen van de Digid assessments? 

11 Welke maatregelen worden getroffen om weerbaarheid tegen 
cyberaanvallen van overheidsinstellingen die DigiD gebruiken te 
vergroten? 

12 Waarom worden overheidsinstellingen niet gewezen op het gebruik 
van een ontoereikend betrouwbaarheidsniveau? Wilt u dit 
heroverwegen? 

13 Wat wordt er in het kader van P-Direkt gedaan om te bereiken dat 
de volledigheid van de mutatieverwerking in de toekomst wel 
voldoende is geborgd? Hoe worden de 300 mutaties, waarbij de 
volledigheid van de mutatieverwerking onvoldoende was geborgd, 
in orde gebracht? 

14 Op welke termijn zal de DigiD-omgeving – ook bij afnemers van 
DigiD – voldoen aan de normen van het National Cyber Security 
Centrum (NCSC)? In hoeverre bent u voornemens alle relevante 
betrouwbaarheidsaspecten, zoals de normen van de handreiking 
Forum Standaardisatie, op te laten nemen in de DigiD assess-
ments? 

15 In hoeverre bent u voornemens toe te zien op de resultaten en 
risico’s van de DigiD-assessments en hierbij een stappenplan op te 
stellen indien afnemers structureel niet voldoen aan de 
ICT-beveiligingsassessments? 

16 Waarom hebben de al in 2013 getroffen matregelen om het 
subsidiebeheer te verbeteren onvoldoende effect gehad? 
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17 Houdt de mededeling dat «het beleid ter voorkoming van misbruik 

en oneigenlijk gebruik (M&O-beleid) momenteel wordt opgesteld» 
in dat er tot op heden niet stelselmatig werd toegezien op mogelijk 
misbruik of oneigenlijk misbruik van subsidies? 

18 Hoe is de situatie op dit moment als het gaat om de interim-
functionarissen op niet-topfuncties? Welke regels gelden er nu voor 
hen? 

19 Waarom verschenen de «nader voorschriften» over de uitvoering 
van de Wet normering topinkomens (WNT) pas in februari 2014? 

20 Hoe wordt er getoetst of er bij inkopen geen oneigenlijk gebruik 
van de drempelwaarde plaatsvindt door het opsplitsen van inkopen 
in twee of meer deelproducten c.q. diensten die afzonderlijk onder 
de drempelwaarde liggen, maar gezamenlijk daarboven liggen? 

21 Zijn in de brief van de Minister van BZK d.d. 27 februari 2014 over 
het uitvoeringskader voor de Aanpassingswet WNT (Kamerstuk 
337815–17) de resultaten van de genoemde tussenevaluatie 
verwerkt? 

22 Welke maatregelen staan in het verbeterplan WNT? 
23 Kunt u de vraag «welke structurele oorzaken en tekortkomingen 

hebben geleid tot late oplevering nadere voorschriften» expliciet 
beantwoorden? 

24 Bent u voornemens om voor alle informatiesystemen periodiek de 
beveiligingsmaatregelen te evalueren? Zo ja, vanaf wanneer en hoe 
vaak? 

25 Kunt u onderbouwen waarop de verlenging van de afschrijftermijn 
op installaties van 15 naar 20 jaar is gebaseerd en toelichten in 
hoeverre dit strookt met de feitelijke levensduur van installaties? 

26 Kunt u toelichten in hoeverre de vastgoedrisico’s inzichtelijk zijn 
gemaakt en hoe groot deze risico’s zijn bij de fusiepartners voor het 
Rijksvastgoedbedrijf? 

27 Wanneer zal de business case in het kader van de fusie van het 
Rijksvastgoedbedrijf zijn uitgewerkt? 

28 Ben u van mening dat er voldoende tijd is voor het fusieproces dat 
moet leiden tot een Rijksvastgoedbedrijf? Hoe wordt gewaarborgd 
dat voldoende zorgvuldig wordt gehandeld in dit fusieproces? 

29 Spreekt u gemeenten en organisaties die niet of nauwelijks gebruik 
maken van de terugmeldvoorziening hier op aan? Vertelt u hen hoe 
belangrijk deze voorziening is voor de correctie van foutieve 
GBA-gegevens? 

30 Hoe gaat u controleren of het controle-instrument van de Basisre-
gistratie personen (BRP) aan gemeenten voldoende houvast biedt 
om de kwaliteit van de persoonsgegevens te verbeteren? 

31 Hoe zorgt u ervoor dat de fouten bij de huurtoeslag, die het gevolg 
zijn van verkeerde gegevens over de woonsituatie van de aanvra-
ger en/of van verkeerde gegevens van de aanvrager zelf, worden 
verbeterd zodat het aantal verkeerd uitbetaalde huurtoeslagen 
afneemt? 

32 Hoe verklaart u de fout van bijna 50 miljoen euro op het beleidsarti-
kel Woningmarkt? 

33 Kunt u aangeven welke verbeteringen mogelijk zijn om het aantal 
onrechtmatige huurtoeslaguitgaven en -voorschotten verder te 
verminderen? 

34 Waarom neemt u de aanbeveling van de Algemene Rekenkamer 
niet over om de Minister voor Wonen en Rijksdienst de regie te 
laten nemen ten aanzien van de transparantie van uitgaven en 
opbrengsten van de huurtoeslag? 
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35 Welke concrete acties gaat u ondernemen om een vollediger beeld 

te geven over de financiële informatie betreffende de huurtoeslag? 
Graag uitsplitsen in uitgaven, verloop voorschotten en andere 
balansposten? 

36 Wat betekent het voor de inkomens van corporatiebestuurders dat 
de WNT onuitvoerbaar wordt genoemd door de Algemene 
Rekenkamer? 

37 Wat is uw inzet ten aanzien van voorkomen dat er volgend jaar 
weer op artikel 11 (Centraal apparaat) een belangrijke fout in de 
verplichtingen geconstateerd wordt?
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